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Agenda: 

Vóór de behandeling van de eigenlijke agenda bedankt 
gedeputeerde Marc De Buck de heren Peter Van De Putte, directeur 
van de Maatschappij Linker Schelde Oever en Bart Casier, directeur 
van Interwaas. 

1. Verslag van de vorige vergadering (10 mei 2011): 
Geen opmerkingen. 

2. Gemeentelijk ruimtelijk structuurplan Wielsbeke: 
verlenen van gunstig advies aan het ontwerp van 
herziening mits rekening wordt gehouden met aantal 
overwegingen. 
 
Toelichting door Mark Cromheecke, directeur R.O. 
Hoewel Wielsbeke in West-Vlaanderen ligt is er impact 
naar ontsluiting, naar mogelijke inplanting van 
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windturbines en landschappelijke inplanting. 
Het voorstel is gunstig advies aan het GRS te geven mits 
met onze opmerkingen rekening wordt gehouden. 
 
Mevrouw Annemie Muyshondt vraagt of het advies 
afdwingbaar is? 
 
Marck Cromheecke beantwoordt dit negatief. De adviezen 
van Gecoro worden gebundeld en in één advies aan de 
deputatie opgenomen. 
 
Mevrouw Lut De Jaeger geeft aan dat de provinciale 
bezwaren fundamenteel zijn terwijl we toch een gunstig 
advies verlenen. 
 
Gedeputeerde M. De Buck: Het GRS gaat over een heel 
pakket, globaal kunnen we daar niet ongunstig over 
adviseren maar wel vragen dat waar er impact is op Oost-
Vlaanderen met onze opmerkingen wordt rekening 
gehouden. 
 
Mevrouw De Jaeger: Je zou dan ongunstig advies kunnen 
geven, tenzij met de opmerkingen wordt rekening 
gehouden. 
 
Gedeputeerde M. De Buck: Wij stellen voor "gunstig, mits"; 
dit is trouwens een vrij klassieke formulering. 
 
Mevrouw M. Deckers: Zulte heeft wellicht uiteindelijk toch 
instrumenten om daar tegen te ageren? 
 
M. Cromheecke bevestigt dat. Er moet immers nog een 
RUP komen waarin Zulte zal adviseren. 
 
Gedeputeerde M. De Buck: Zulte werd hierover 
gecontacteerd en zal zo nodig wel voor zijn belangen 
opkomen. 

3. Voorstel van toegevoegd punt: 
 
Gedeputeerde Marc De Buck stelt voor het RUP 
"Afschaffing ringweg Lotenhulle (Aalter)" ook te 
behandelen en desgevallend aan de agenda van de Raad 
toe te voegen. 
Het gaat om een definitieve vaststelling. Het dossier werd 
al eerder toegelicht. Er zijn geen opmerkingen rond. Bij 
akkoord kunnen we dit voor het zomerreces nog 
goedkeuren.  
De commissie gaat akkoord. 
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4. Varia 
 
De heer Luc Lampaert vraagt of er nieuws is rond het 
bezwaar bij de Raad van State tegen het dossier 
betreffende de aanleg van de Ring rond Eeklo. 
 
M. Cromheecke heeft daarover enkel geruchten 
opgevangen en is niet op de hoogte van een meer 
precieze stand van zaken. 
 
De heer Lampaert veronderstelt dat het dossier dan 
opnieuw op de lange baan zal worden geschoven. 
 
M. Cromheecke wijst erop dat het de dag van vandaag wel 
allemaal sneller gaat. Wellicht is er binnen het bestek van 
één jaar toch een uitspraak. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck deelt tot slot het laatste 
nieuws mee rond de ontpoldering van de Hedwigepolder. 
Een Zeeuwse gedeputeerde heeft medegedeeld dat er 
daar toch geen ontpoldering zou komen maar wel in het 
gebied van de eerder geplande containerterminal in de 
buurt van Vlissingen. 

Gent, 22 juni 2011 

De secretaris    De voorzitter 

Hedwig De Pauw   Frans Van Gaeveren 


